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EN      To learn more about EDIFIER, please visit www.edifier.com
For EDIFIER warranty queries, please visit the relevant country page on www.edifier.com and 
review the section titled Warranty Terms.
USA and Canada: service@edifier.ca
South America: Please visit www.edifier.com (English) or www.edifierla.com (Spanish/Portuguese) 
for local contact information.
CN    更多資訊，可訪問我們的網站：www.edifier.com
關於EDIFIER保修諮詢，可訪問網站www.edifier.com上的相關國家/地區頁面，並查閱 “保修條款” 
部分。

Tabletop Wireless Speaker
EVO PLAY

Quick Start Guide

**红色线框为折线，不印刷

EN    Note: 
•Power input: DC 5V 2A
•This plug type is meant for illustration purpose only.
•The indicator light will blink in white when the battery power is less than 10%.
•You can play music on the speaker while charging.
CN    注意:
•電源輸入: DC 5V 2A
•此插頭類型僅作說明之用。
•電量低於10%時，指示燈白燈閃爍。
•充電時您也可以用音箱播放音樂。

EN    Note:
•Pin code for connection is "0000" if needed.
•To enjoy all Bluetooth functions of this product, make sure that your audio source device supports 
    A2DP and AVRCP profiles.
•If no device is connected in 10 minutes, the speaker will switch to Bluetooth hidden mode. The 
    blue indicator will be in a breathing pattern. In this mode, (1) new devices cannot find the speaker, 
    but (2) for a device that exists in the pairing record of this speaker, you can select "EDIFIER Evo 
    Play" from its Bluetooth device list to reconnect. To exit from Bluetooth hidden mode, press the
    "     " button.
•To disconnect from the current Bluetooth device, press and hold the "     " button for 1.5 seconds.
Dual-device connection
This speaker supports the simultaneous connection of two Bluetooth devices.
1. As illustrated, connect the first Bluetooth device to the speaker. 
2. Press and hold the "     " button on the speaker for 1.5 seconds.
3. On the second Bluetooth device, select "EDIFIER Evo Play" in its Bluetooth device list to connect.
4. On the first Bluetooth device, select "EDIFIER Evo Play" in its Bluetooth device list to reconnect.
•Pause or stop playback on the current Bluetooth device before streaming audio from the second 
    one. 
Stereo pairing
Group two EDIFIER Evo Play speakers to build a stereo system.
1. In Bluetooth mode, double press the "     " button on each speaker. The indicators blink in blue 
    rapidly. 
2. The speakers will connect automatically. After connected, the indicator on the master speaker will 
    light in blue steadily.
3. On your Bluetooth device, select "EDIFIER Evo Play" in its Bluetooth device list to connect to the 
    master speaker. The indicator on the master speaker will light in white steadily.
4. Start play and control play on your Bluetooth device or by the buttons on the master speaker.
CN    注意:
•當建立藍牙連接時，如需輸入PIN碼，請輸入 “0000”。
•為保證您能使用產品提供的所有藍牙功能，請確保您的音源設備支持A2DP、AVRCP協議。
•如10分鐘內未連接任何設備，音箱將切換到藍牙隱藏模式，指示燈藍燈呼吸。在此模式下，（1）新
    設備無法搜索到音箱，但（2）對於該音箱配對記錄中存在的設備，您可在其藍牙設備列表中選擇 
    “EDIFIER Evo Play” 重新連接。如需退出藍牙隱藏模式，您可短按音箱的 “    ” 鍵。
•如需斷開音箱與當前藍牙設備的連接，您可長按音箱的 “     ” 鍵1.5秒。
雙設備連接  
此音箱支持同時連接到兩個藍牙設備。
1. 如圖所示，把第一個藍牙設備與音箱進行配對。
2. 連接成功後，長按音箱的 “     ” 鍵1.5秒 
3. 在第二個藍牙設備列表裏，搜索並選擇 “EDIFIER Evo Play” 與音箱連接。
4. 在第一個藍牙設備列表裏，選擇 “EDIFIER Evo Play” 重新與音箱連接。
•在從第二個藍牙設備傳送音頻前，請在當前藍牙設備暫停或停止播放音頻。
兩臺音箱TWS配對
配對兩臺EDIFIER Evo Play以組建立體聲系統。
1. 藍牙模式下，雙擊每臺音箱上的 “     ” 鍵，指示燈藍燈呼吸。
2. 兩臺音箱將自動配對。配對成功後，主音箱上的指示燈藍燈快閃。
3. 在您的藍牙設備列表裏，選擇 “EDIFIER Evo Play” 以連接主音箱，主音箱上的指示燈藍燈長亮。
4. 您可以通過藍牙設備或主音箱上的按鈕控制播放。

EN    EDIFIER ConneX app
1. With your smart device, scan the QR code on the quick start guide or the packaging.
•You can also search for "EDIFIER ConneX" in Apple App Store (iOS devices) or Google Play 
    (Android devices).
2. Download and install the app. 
3. Connect your smart device with the speaker via Bluetooth.
4. In Bluetooth mode, open EDIFIER ConneX App on your smart device.
5. Tap the menu for settings and playback control.
CN    EDIFIER ConneX 軟體
1. 使用您的智能設備掃描快速指引或包裝上的二維碼。
• 您也可以在蘋果應用商城（iOS設備）或Google Play（Android設備）搜索 “EDIFIER ConneX”。
2. 下載並安裝此軟體。
3. 通過藍牙連接音箱和您的智能設備。
4. 藍牙模式下，在您的智能設備上打開EDIFIER ConneX軟體。
5. 點擊菜單進行設置和播放控制。
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EDIFIER ConneX app

EN    Note: 
USB modes, volume sync is not supported. To adjust the volume, adjust on the speaker and your 
device separately.
CN    注意：
聲卡輸入下音箱不支持音量同步，如需調節音量，可分別調節音箱端及電腦端的音量大小。

Model: EDF286010

What's in the box?
物品清單

EN   
CN 

Source selection
音源選擇

EN   
CN 

Cable connection
接線

EN   
CN

Power on/off
開機/關機

EN   
CN

Bluetooth connection
藍牙連接

EN
  
CN  

Total output power (RMS): Treble: 8W+8W, Mid-range and bass: 18W
Frequency response: 58Hz-20kHz 
失真限制的輸出功率 (RMS)：高音：8W+8W    低音：18W
額定聲頻率響應範圍：58Hz-20kHz 

EN    Note: 
•Images are for illustrative purposes only and may differ from the actual product. 
•For the need of technical improvement and system upgrade, information and specifications 
    contained herein may be slightly different from actual product. If any difference is found, the 
    actual product prevails. 
CN    注意:
•本說明書上的圖片均為示意圖，可能與實物有偏差。
•由於技術和系統升級，所標注的資訊與參數可能與實物有偏差，請以實物為准。
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Charging
充電
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USB connection
USB 連接
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Play control
播放控制
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USB
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Light effects
燈效
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BluetoothSettings

EDIFIER Evo Play
DEVICES

Bluetooth

2:12

EDIFIER Evo Play

EN    Note: 
The following operating systems support USB audio streaming: Windows 11, Windows 10, 
Windows 8, and Windows 7.
CN    注意：
聲卡支持的系統：Windows 11、Windows 10、Windows 8和Windows 7。
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x1 ： x2 ：

FCC ID: Z9G-EDF254     IC: 10004A-EDF254

ENDeclaration for EU
Frequency Band: 2.402GHz ~ 2.480GHz
RF Power Output: ≤XXdBm (EIRP) 
There is no restriction of use.

TRAB Beyanı
Frekans Bandı: 2,402 GHz ~ 2,480 GHz 
RF Güç Çıkışı: ≤XX dBm (EIRP)
Kullanım sınırlaması yoktur.

Hereby, Edifier International Limited declares that the radio equipment is in 
compliance with Directive 2014/53/EU. The full text of the EU declaration of 
conformity is available at the following internet address: 
https://www.edifier.com/global/eu-doc

NCC聲明： 
本產品符合低功率射頻器材技術規範：
取得審驗證明之低功率射頻器材，非經核准，公司、商號或使用者均不得擅自變更頻率、加大
功率或變更原設計之特性及功能。低功率射頻器材之使用不得影響飛航安全及干擾合法通信； 
經發現有干擾現象時，應立即停用，並改善至無干擾時方得繼續使用。前述合法通信，指依電
信管理法規定作業之無線電通信。低功率射頻器材須忍受合法通信或工業、科學及醫療用電波
輻射性電機設備之干擾。

設備名稱 Equipment name: 便攜式藍牙音箱 型號 (型式) Type designation (Type): EDF286010

限用物質及其化學符號

單元 Unit

金屬部件

木製部件

塑膠部件

電線電纜

電路板組件

○

○

○

○

○

○

備考1. “超出0.1 wt %”及“超出0.01 wt %”係指限用物質之百分比含量超出百分比含量基準值。
Note 1:“Exceeding 0.1 wt %”and“exceeding 0.01 wt %”indicate that the percentage content 
                  of the restricted substance exceeds the reference percentage value of presence condition.

備考3.“－”係指該項限用物質為排除項目。
Note 3: The“－”indicates that the restricted substance corresponds to the exemption.

備考2.“○”係指該項限用物質之百分比含量未超出百分比含量基準值。
Note 2:“○”indicates that the percentage content of the restricted substance does not exceed 
                 the percentage of reference value of presence.

電鍍件

汞 Mercury
(Hg)

○

○

○

○

○

○

超出
0.1wt%

超出
0.1wt%

超出
0.1wt%

鉛 Lead
(Pb)

○

○

○

鎘 Cadmium
(Cd)

○

○

○

○

○

○

多溴聯苯
Polybrominated

biphenyls 
(PBB)

○

○

○

○

○

○

多溴二苯醚
Polybrominated
diphenyl ethers 

(PBDE)

○

○

○

○

○

電池 ○○超出
0.1wt% ○ ○ ○

○

六價鉻
Hexavalent
chromium 

(Cr     )+6




